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Fråga till ansvarigt kommunalråd gällande Lingvallen 

Den 22 augusti 2022 gav det dåvarande styret Allians för Linköping besked om ett stort 
ekonomiskt tillskott för att rusta upp befintliga idrottsanläggningar i Linköpings kommun. I 
denna satsning ingick att upprustning och ökad driftskostnad för Lingvallen med totalt 2,5 
miljoner kronor.  

Lingvallen är en av Linköpings mest centrala idrottsanläggningar och tyvärr en av de mest 
bortglömda och missköta. Detta var Liberalerna med och ändrade på förra mandatperioden 
när vi såg till att skjuta till betydande resurser för att rusta upp Lingvallen till att hålla en 
acceptabel standard, vilket sedan dess tyvärr inte har hänt.  

Lingvallen är i dag i sådant bedrövligt skick att LBK Gottfridsberg, som har anläggningen som 
hemmaplan, har valt att flytta sina hemmamatcher till Skäggetorp. Anledningen handlar dels 
om att det knappt går att spela en vettig match men framförallt att skaderisken bedöms som 
väldigt hög för spelarna. Föreningen beskriver också på sin hemsida att de känner sig 
nonchalerande av Linköpings kommun och har ingen aning om när man återigen kan bedriva 
sin verksamhet på Lingvallen.  

Därför frågar jag ansvarigt kommunalråd: 

- Vilka åtgärder har kommunen genomfört för att göra Lingvallen spelbar? 

- Har samtliga medel som är avsatta för att rusta upp Lingvallen använts för att göra 
planen spelbar? 

- Om ja, hur mycket mer medel anser styret behövs för att göra Lingvallen spelbar? 

- Har styret för avsikt att få Lingvallen spelbar under säsongen 2023?  

 

För Liberalerna Linköping 

Åsa Wennergren (L) 

 

 


